

The URBACT IV Programme 2021-2027

AMENDMENT TO SUBSIDY CONTRACT FOR CALL - ACCESSIBLE CITIES FOR ALL TRANSFER NETWORK

BETWEEN

National Agency for Territorial Cohesion

20 avenue de Ségur, TSA 10717 – 75334 PARIS CEDEX 07

acting as Managing Authority of the European Territorial Cooperation
programme URBACT IV, (assisted by the URBACT Joint Secretariat), and
hereinafter referred to as the Managing Authority or URBACT Secretariat,

AND

**Komotini
Vizyinou Sq. 1
69100 Komotini
Greece**

acting as Lead Beneficiary, and hereinafter referred to as **Lead Partner**

Due to French legislation (law n°94-665, 04 August 1994), this contract is bilingual EN/FR. The contracting parties will be able to avail of both texts.

Preamble

Taking into consideration:

- **The Subsidy Contract signed between the Agence Nationale de la Cohésion des Territoires acting as Managing Authority of the European Territorial Cooperation programme URBACT IV, (assisted by the URBACT Secretariat) and the Lead Partner of the CALL - ACCESSIBLE CITIES FOR ALL Transfer Network on the 30th of December, 2025.**
- **A clerical error was spotted in Article 16 of the Subsidy contract.**

In order to correct this error, the Subsidy Contract of the project shall be amended as follows:

Article 16 - Duration of the contract

This contract will take effect from the date on which it is signed by the parties and retroactively to the project start date of 1 November 2025. It will normally expire, except in special cases, on the date of the last payment made by the MA to the project. Audit obligations remains in force for all LP and PPs even after the end of the subsidy contract.

The project must be completed within the period from November 1st of 2025 to the 30th of April 2028, in accordance with the timetable specified in the application form.

Article 18 - Signatures

This Subsidy Contract is issued in three copies or signed electronically by the Managing Authority and shall be countersigned by the Lead Partner.

Date:

(Lead Partner)

Date:

(Managing Authority)

.....

*[Name and function of the
representative of the Lead Partner]*

.....

*[Name and function of the elected
representative of the Managing
Authority]*

Le Programme URBACT IV

2021-2027

AMENDEMENT DU CONTRAT DE SUBVENTION POUR

CALL - ACCESSIBLE CITIES FOR ALL

RÉSEAU DE VILLES POUR LE TRANSFERT DE STRATEGIES URBAINES

ENTRE

Agence Nationale de la Cohésion des Territoires

20 avenue de Ségur – TSA 10717 – 75334 PARIS CEDEX 07

agissant en tant qu'Autorité de gestion du programme de coopération territoriale européenne URBACT IV, (assisté par le secrétariat URBACT) et ci-après nommée l'Autorité de gestion ou le Secrétariat URBACT,

ET

**Komotini
Vizyinou Sq. 1
69100 Komotini
Greece**

agissant en tant que bénéficiaire principal et ci-après nommé le
Chef de File

Conformément à la loi française (loi n°94-665, du 4 août 1994), ce contrat est bilingue anglais/français. Les parties contractantes pourront se prévaloir des deux textes.
--

Préambule

Considérant que:

- **Le contrat de subvention signé entre l'Agence Nationale de la Cohésion des Territoires agissant en tant qu'autorité du gestion du programme de coopération territoriale URBACT IV (assistée par le secrétariat URBACT) et le chef de file du réseau de transfert CALL - ACCESSIBLE CITIES FOR ALL le 30 décembre 2025.**
- **Une erreur de plume a été relevée dans l'article 16 du contrat**

Afin de corriger cette erreur, le contrat de subvention doit être amendé ainsi :

Article 16 – Durée du contrat

Le présent contrat prend effet à compter de la date de sa signature par les parties et rétroactivement à la date de démarrage du projet, soit le 1er novembre 2025. Il expirera normalement, sauf cas particuliers, à la date du dernier paiement effectué par l'Autorité de gestion au projet. Les obligations d'audit restent en vigueur pour tous les LP et PP même après la fin du contrat de subvention.

La réalisation du projet doit s'inscrire dans la période du 1er novembre 2025 au 30 avril 2028, conformément à l'échéancier de réalisation précisé dans le formulaire de candidature.

Article 18 – Signatures

Ce contrat de subvention est délivré en trois exemplaires ou signé électroniquement par l'Autorité de gestion et doit être contresigné par le Chef de File.

Date:

(Chef de File)

Date:

(Autorité de Gestion)

.....

*[Nom et fonction du représentant élu
du Chef de File]*

.....

*[Nom et fonction du représentant de
l'Autorité de Gestion]*